
 

Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 

Framtiden för Handikappforum 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

Handikappforum är inrymt i längan till f.d. Elverkshuset.  Det innehåller kontorsrum, 
sammanträdesrum och en stor samlingssal för elva handikappföreningar samt SPF seniorerna 
Nacka. Också Väntjänsten använder lokalen i sin kontaktverksamhet med äldre. 

Elverkshuset såldes för något tiotal år till en privat fastighetsägare, vars avsikt hela tiden har 
varit att riva huset och bygga nytt på platsen. Under tiden har kommunen hyrt lokalen och 
upplåtit den kostnadsfritt åt handikappföreningarna och SPF seniorerna Nacka. 

I veckan kommer Miljö- och stadsbyggnadsnämnden (MSN) sannolikt att ge ett positivt plan-
besked till fastighetsägaren för att denna ska kunna påbörja planeringen för bostäder på 
tomten. Området ingår i det som kallas Nacka stad. Enligt förslaget räknar MSN med att en 
detaljplan för området ska antas under 2017. 

Efter vad jag förstår har handikappföreningarna, SPF seniorerna Nacka och Väntjänsten inte 
informerats om att denna för dem viktiga förändring är på gång. Inte heller vet de något om 
vad som ska ersätta dagens Handikappforum. 

Jag undrar därför 

• Hur kommer de föreningar som idag kostnadsfritt disponerar Handikappforum i f.d. Elverks-
huset att informeras om den förestående förändringen? 

• Vilka planer finns för att hitta en annan lokal åt Handikappforum, anpassad efter de sär-
skilda behov som medlemmarna i handikappföreningarna har? 

Nacka den 19 mars 2015 
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